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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 8  Rapport om medborgarforum om lokalisering av förskolor i Farsta strand 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens rapport om medborgarforum om lokalisering 

av förskolor i Farsta strand. 

 

Ärendet 

I Farsta stadsdelsområde har det sedan flera år tillbaka pågått en omfattande nybyggnation 

av bostäder. Det råder i dagsläget brist på förskoleplatser inte minst i Farsta strand och i 

centrala Farsta. Vid sitt sammanträde den 29 januari i år gav nämnden förvaltningen i 

uppdrag att arrangera ett medborgarforum i Farsta strand för att ge invånarna möjlighet att 

föreslå lämpliga platser. Forum genomfördes den 2 juni och den 27 augusti och under 

perioden 2 juni – 31 augusti pågick även ett digitalt medborgarforum.  

 

Förvaltningens helhetsbedömning av de förslag som har lämnats in redovisas nu för 

nämnden. Några förslag bedöms som intressanta att arbeta vidare med tillsammans med 

Skolfastigheter i Stockholm AB, SISAB. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2015-10-15. 

Dnr 2.6-709/2015 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

 

 

  


